
Referat
Tveita skole
Foreldrerådets Arbeidsutvalg
Referat FAU-møte torsdag 16.03.23, kl. 18.00-20:00.

Til stede: Cecilie (1A), Anette (1B), Aleksandar (2B), Lalit (4A), Yngve (5A), Marylynn
(6B), Jan (7A), Sissel (7B).

Frafall: Siw (rektor), Jimmy (3A), Khalil (3B), Monique (4A),
2A + 6A mangler representant

Referent: Anette Wang, Sekretær FAU

Vi minner om rutiner ved frafall, meld fra til forfall meldes til tveita.fau@gmail.com og
be klasserepresentant stille som vara.

Saksliste

1. Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt
a. Godkjent
b. To saker inn

i. Vårfest
ii. Tilbakemelding karneval
iii. Årstidsgrupper

2. Godkjenning av referat fra 19.01.23
3. Info fra skolen ved rektor Siw

- Resten av møtet uten ledelsen

4. Temakveld - fastsette tema og dato?
5. Oppsummering Karneval
6. Siste nytt om 17.mai, innkjøp av premier
7. Status SMU og AKS-gruppe
8. Status årsgrupper
9. Samarbeidsmøte med ledelsen og FAU
10.Sommeravslutning
11. Fastsette dato for rydding av boden
12.Kodeklubb
13.Saker til Driftsstyret
14.Eventuelt

Oppsatte datoer for kommende aktiviteter:
- 20.april: Vårfest 5.-7.trinn

mailto:tveita.fau@gmail.com


- 27.april: formøte for 17.mai (med 6.trinn komite?)
- 16.mai: forberedelser til 17.mai
- 17.mai: oppmøte kl.08:30
- 7.juni: FAU møte med sommeravslutning
- 13.juni: felles sommeravslutning 1.-6.trinn

FAU møter:
- 13. april
- 11. mai
- 7. juni FAU møte med sommeravslutning

Saker

1. Godkjenning av innkalling og saker til eventuelt
Godkjent

2. Godkjenning av referat fra 19.01.23
Godkjent.
MERK: Vårfest er torsdag 20.4, ikke fredag 21.4 som notert i forrige referat.

3. Info fra skolen ved rektor Siw, referert fra Marylynn

Vårfest
Vårfest arrangeres av skolen for 5. – 7. trinn, i samarbeid med Klubben. Dato satt til
torsdag 20. april. Skolen stiller med saft og pizzasnurrer, og har spurt FAU om bidrag
til kaker. Marylynn sender epost til kontaktlærerne for forespørsel via skolemelding.

Sosiale medier
Det oppleves at det er mye konflikter rundt sosiale medier som tar mye av
undervisningstiden. Temaet er tatt opp på foreldremøtene. Det er ikke lov med
mobiltelefon i skoletiden, men det skjer mye utenfor skolen som må løses i
skoletiden. Særlig Whatsapp og Snap brukes utbredt med mye grov tematikk og
utestengelse.

Vi oppfordrer til tett kontakt med foreldrene på trinnene for å holde samtalen i gang,
samt gjerne sette felles standarder for apper, tidsbruk og ordbruk. Vi anbefaler å
holde igjen på sosiale medier og mobilbruk så lenge som mulig. Vi vet ikke
konsekvensene av bruk for så unge. Hvis et barn får tilgang vil «alle» ha tilgang, valg
tatt av en familie blir ikke gjort isolert, men starter en push og er en del av en retning.
Snakk om grensesetting, privat sfære og intimgrenser.

Forsentkomming
Elever kommer dessverre for sent til timer, både med og uten følge av foresatte.
Dette påvirker starten på dagen, skaper uro og forskyver undervisning. Vi håper alle
kan jobbe med å komme tidsnok til skolen.

Skolestarterne



Sosiallærer har startet besøk til skolestarterne. De skal ha felles 16. mai feiring, og
tre besøksdager. Det er satt opp foreldremøte 30. mai. FAU har fått spørsmål om å
stille her, vi stiller med FAU leder Marylynn.

Samarbeid overgang til ungdomsskolen
Det er fortsatt tett samarbeid for de fire skolene som skal møtes på Haugerud
Ungdomsskole; Lutvann, Skjønnhaug, Trosterud og Tveita. Neste treff er på
Trosterud skole.

Andre aktiviteter:
- 7. trinn skal ha overnatting på skolen før påske
- Alle trinn har avholdt foreldremøter

Ansatte og samarbeidspartnere
- Det blir noen utskiftninger i miljøteamet. Ramin Moradi og Merete Vestli

slutter, Carlos Jesus Sandoval Diaz har kommet inn.
- Det kommer inn en ny sosialagent.
- Lærerkabalen skal stå ferdig i mai, vi har som skal studere, og 3-4 lærere

som flytter ut av Oslo

Investeringer
- Det er bestemt at skolen skal investere i PC til alle barn i 1. og 2. trinn
- Det er gjort innkjøp av bøker til biblioteket

Resten av møtet uten ledelsen

Temakveld
- Vi mangler tilbakemelding fra ledelsen. Forslag til tema er
pubertetsundervisning, hva er normalt. Tone fra SPØR. Seksualitet, intimsoner,
grensesetting.
- Politiet
- Helsesista fra Snap?
- Eventuelt samarbeide med Bryn skole
- Vi prøver å sette temakveld til uke 17

Oppsummering Karneval
Fra FAU

- Betaling: De fleste betalte med Vipps, kun et fåtall betalte ikke
- Mat: halalpølser. Det var mye ekstra jobb sammenlignet med kun en type mat.

Vi gikk tom for halalpølser, enda vi hadde kjøpt inn flere pølser enn de som
hadde krysset av for dette. Popkorn var vellykket, litt rot, men lett å rydde.

- Generelt var kvelden en suksess som vi har og erfaring med tidligere.
- Vi hadde en tisseulykke i gangen. Forslag til innspill er at heldrakter kan være

vanskelig å få av seg når man må på do. Derfor kan det være lurt om
dovaktene spør om å hjelpe barn med heldrakter om de trenger hjelp.



- Vi kjøpte inn to kjeler og lånte i tillegg en fra Monique. Vi trengte den ekstra da
vi ikke rekker å varme opp all maten ellers. Det var ikke nok strøm ute i
rommet til å varme all maten der. Det er heller ikke nok med en time i forkant
med mat. Hvis vi har det kjøttfritt sparer mye tid. Vi foreslår at det blir
kjøttfritt neste år med pizzasnurrer.

- For aktiviteter er det best om vi har en tett kjøreplan, mer organisert sikrer
mindre kaos. Tydelige tidspunkter med steg for steg program.

- Klassebilde var en suksess.
- Vi bør ha flere voksne til stede.
- Et innspill fra 1. trinn var at noen barn synes det ble litt voldsomt med alle

barna. Vi foreslår å begrense karnevalet fra 2. – 4. trinn, og la 1. trinn ha
karneval dagen i skoletiden.

-
17. mai på Tveten gård

- Første møte med 6. trinn komiteen er avholdt, og følgende har blitt bestem:
- Det blir lynlodd, «remser» med lodd hvor man får resultatet der og da og

gevinstene ligger klare på eget bord
- Premier har begynt å komme inn
- Arbeidsoppgave -og kakebakelisten er blitt fordelt.

Videre diskusjon i dagens FAU møte:
- Vi endrer fra betalt leking til gratis uten premie.
- Premier og annet: En mamma på 6.trinn har skaffet 200 lomper. Marylynn har

gitt henne FAU sin handleliste, så hun skal spørre om vi kan få mer sponset.
- Det ble vedtatt å selge vafler.
- Det meste av utstyr er tilgjengelig på Tveten Gård
- Bl.a fryseboks er det som trengs å ta med over.
- Kun noen fra FAU og 6.trinn komiteen trenger å møte opp den 16.mai kl.18.
- ALLE I FAU OG 6.TRINN MØTER OPP FOR FORBEREDELSER ETTER

FLAGGHEISEN 17.MAI KL.8.30 PÅ TVETEN GÅRD.
- Mat: Det ble diskutert om vi skal selge Prior kyllingpølse og halalpølse.

Vedtatt kun å selge Prior kyllingpølse. De som har ansvar for varm mat gir
rapport til FAU om hvor mange kylling som er blitt solgt/er igjen, slik at vi kan
kjøpe “riktig” antall fremover.

- Plass i 17.mai toget er ikke satt enda.

Status SMU
- Ny dato kommer

Status AKS-gruppe
- 1. trinn har kommet med en del innspill til AKS for gjennomgang
- Vi oppfordrer AKS-gruppen til å føre referater fremover

Status årsgrupper
- Vi beholder klassekontaktene for å håndtere aktivitetene bedre. Det vurderes

å redusere ned til to aktiviteter per år, da mye blir dyttet tett i tid til andre
aktiviteter.

- Status i år: alle trinn er fulgt opp, 1-7. trinn har gjennomført aktiviteter



- Vi anbefaler at årstidsgrupper blir gjennomført neste år også, gjerne
med en “todo”/ansvars-liste. Dette må tas opp i fellesskap/samarbeidsmøte
til høsten.

Sommeravslutning
- Blir felles avslutning 13. juni
- Vi må sikre tilrettelegging, slik at hver klasse/trinn har sine soner for å avslutte

skoleåret. FAU anbefaler felles bevertning først, deretter avslutter vi med
felles underholdning. Slik sikrer vi at alle får mulighet til å ønske hverandre
god sommer.

Fastsette ny dato for rydde boden (sortere i klare søppelsekker
Boden ryddes 20. mars. Vi møtes kl. 16:00.

- Yngve
- Anette
- Status etter rydding: ca. en times tid rydding gjenstår (4 store esker). Det

ligger plastruller tilgjengelig i boden. Etter dette er alt klart til å kjøres til
Brobekk. Pappen er samlet og slått sammen, så den kan kastes på skolen.

- Boden skal være ryddet før 17.mai!

Saker til Driftsstyret
- Ingen saker til Driftsstyret.

Eventuelt
- Gratulerer til Kodeklubben Tveita som deltok i Super:bit kampen på Norsk

Teknisk Museum. Luka og Alvin vant hele delfinalen i Oslo blant 27 lag, og
gikk videre til gullfinalen hvor de konkurrerte mot vinnerne av de andre
regionale vitensentrene. Totalt 14 lag gikk videre til Gullfinalen, og 8. mars ble
vinneren kåret (fra Ila, Trondheim). Utrolig bra jobba. For de som vil vite mer
kan de gå inn på https://superbit.no/kampen

Flyttes til neste møte
- Samarbeidsmøte med ledelsen og FAU. Fastsette dato?

Møte avsluttes 20:00.


